



# RCMP Psychologist

## Occupational Health

Safeguarding the well-being of our officers is critical to the safety of the public. That’s why RCMP psychologists play an essential role in the organization: they deliver services that help keep our officers safe and healthy.

### Highlights

- ✓ Master's or Doctor’s degree
- ✓ Various language requirements
- ✓ Full-time permanent
- ✓ Salary up to \$121,643 with the option to maintain a private practice
- ✓ Regular working hours (37.5 hrs/week) with the possibility of flexible work hours
- ✓ Various locations across Canada
- ✓ Great benefits such as:
  - vacation days
  - personal and family benefits (health and dental)
  - pension plan
- ✓ Parking on-site at most locations
- ✓ Free use of RCMP fitness facilities



If you want to make a real difference in your community and your country, explore what we have to offer.

Find out more and apply today!

[jobs.gc.ca](https://jobs.gc.ca)





# Psychologue de la GRC

## Santé au travail

Le mieux-être de nos policiers est indispensable à la sécurité du public. Voilà pourquoi les psychologues de la GRC jouent un rôle essentiel dans l'organisation : ils offrent des services qui aident nos policiers à rester en sécurité et en santé.

### Éléments clés :

- ✓ Maîtrise ou doctorat
- ✓ Exigences linguistiques variées
- ✓ Poste permanent à temps plein
- ✓ Salaire pouvant atteindre 121 643 \$ et possibilité de continuer de pratiquer au privé
- ✓ Heures de travail régulières (37,5 h par semaine) et la possibilité de travailler selon un horaire souple
- ✓ Divers endroits au Canada
- ✓ Avantages sociaux intéressants :
  - vacances
  - avantages sociaux personnels et familiaux (soins de santé et soins dentaires)
  - régime de retraite
- ✓ Stationnement sur place à la plupart des endroits
- ✓ Accès gratuit aux centres de conditionnement physique de la GRC



Si vous voulez avoir une incidence positive dans votre communauté et votre pays, jetez un coup d'œil à ce que nous avons à offrir.

Pour en savoir plus et postuler dès aujourd'hui :

[emplois.gc.ca](https://emplois.gc.ca)

